

Kilang China berkualiti tinggi jelas frosted triple unit kaca penebat untuk pintu dan tingkap



Kaca penebat triple, juga nama tiga glazur, atau Double sealant kaca terlindung.

mm yang paling banyak di Unit Triple Glazed (Unit Penebat Kaca) dibina dengan tiga keping kaca (ia dapat dengan apa-apa jenis kaca, seperti kaca terapung biasa, kaca E rendah, kaca terbaja, kaca berlapis, dan sebagainya) dimeteraikan sekitar tepi dengan dua bar spacer (mewujudkan dua rongga di antara) untuk membentuk unit tunggal. Pembinaan ini meningkatkan nilai penebat unit kaca, dengan itu mengurangkan nilai u. Unit kaca penebat triple sangat berguna dalam aplikasi di mana nilai u rendah diperlukan.



Spesifikasi

Saiz: max 3000x8000 mm, sebarang saiz tersuai boleh dihasilkan

Ketebalan kaca monolitik dari 3 mm hingga 12 mm, spacer boleh dipilih sebagai 6A, 9A, 12A, dan lain-lain.

Jenis: tiga kaca bertebat terintegrasi, tiga kaca penebat terapung yang jelas, tiga kaca bertebat reflektif, tiga kaca penebat berpegar, tiga kaca bertebat berlevel, yang paling popular ialah kaca tiga rendah kaca, kaca lain yang disesuaikan



Kelebihan gelas terlindung tiga

Nilai Pemancar Termal mewakili jumlah haba yang hilang melalui kaca. Nilai U yang lebih rendah (W / m^2K) adalah pilihan yang lebih baik untuk kaca yang cekap tenaga.

Nilai Transmittance Light mewakili jumlah cahaya atau silau yang diperoleh melalui kaca. Peratusan yang lebih rendah adalah pilihan yang lebih baik untuk kaca bumbung.

Nilai Pemancar Tenaga mewakili jumlah haba solar yang mendapat melalui kaca. Satu faktor g lebih tinggi adalah pilihan yang lebih baik untuk mencapai Penilaian Tenaga Window.



KXG GLASS boleh menghasilkan jenis kaca terlindung mengikut permintaan anda, lihat senarai di bawah:

Kaca terapung bertebat

Kaca e-rendah terlindung

Gelas terlindung berganda

Kaca terlindung yang reflektif

Tempered & kaca terlindung berlamina

Triple insulating glass / Double sealant terlindung kaca



KXG jelas tiga lapisan penebat kaca kaca permohonan

